
Informace z jednání. 

Dne 17.10.2019 proběhlo jednání v Praze mezi jednatelem společnosti UBM a starostou obce Horní 

Tošanovice v doprovodu místostarosty obce. Starosta obce upozornil jednatele UBM, že v obci je 

části obyvatel veden odpor vůči průmyslové zóně, a že se ptají, zda by nemohlo dojít ke změně na 

zónu bydlení. Jednatel UBM sdělil, že v současné době se hledá investor do připravované zóny a 

sdělil, že dojde ke změnám jednak ve velikostech hal, které by měly být asi o jednu třetinu menší a 

výškou by neměly haly přesáhnout 9m. Bylo dohodnuto, že v první polovině března bude svoláno 

veřejné setkání s občany a firmou UBM. Jednatel UBM slíbil, že na jednání bude představena i 

vizualizace celé předpokládané zóny. 

Obec Horní Tošanovice nechala zpracovat analýzu dopadu průmyslové zóny na obec. Analýza by měla 

být zpracována do konce února 2020.  

 


